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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyibe kerül a Kréta?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban megjelent hírek szerint a koronavírus-járvány okozta esetleges második hullámra 
készülve a KRÉTA rendszer fejlesztése is napirendre került.

Mivel a sajtóban kevés, illetve ellentmondó információk is napvilágot láttak, ezért a helyzet 
tisztázása elengedhetetlen.

Az alábbi kérdések megválaszolása segíthet ebben, ezért kérdezem Tisztelt Miniszter Urat: 

Eddig az adófizetőknek mennyibe került a Kréta rendszer átalakítása, szoftveres bővítése?

Milyen módon kívánják a rendszert alkalmassá tenni a tantermen kívüli digitális oktatás 
lebonyolítására?

Mennyibe kerül mindez, és milyen forrásból valósítható meg?

Mikorra lesz kész a digitális oktatásra alkalmas KRÉTA?

Várom érdemi válaszát!


